
Mededeling wethouder Jongman inzake stand van zaken situatie Donar 
 
Geachte leden van de raad, 
 
Op 28 juni heb ik u voor het laatst onder geheimhouding geïnformeerd over de situatie bij Donar. In 
de mondelinge mededeling heb ik u aangegeven dat ik u op de hoogte zou houden van de 
ontwikkelingen. Naar aanleiding van een ambtelijke bespreking met de taskforce Donar en het 
bestuur van Donar en recente besluitvorming in ons college, wil ik u als volgt informeren. 
 
De huidige Donar organisatie wil een schuldsaneringsoperatie doorlopen als bedoeld in de Wet 
Homologatie Onderhands Akkoord (WHOA). In deze procedure wordt aan alle schuldeisers een gelijk 
voorstel gedaan om de schuld te saneren via een crediteurenakkoord. De grootste schuldeisers van 
Donar zijn het UWV en de Belastingdienst. Op gepaste afstand volgt onder meer MartiniPlaza. Ons 
college heeft ingestemd met het principe dat ook MartiniPlaza als schuldeiser gaat meedoen aan het 
crediteurenakkoord. Naar opgaaf van de taskforce Donar, doet 98% van de schuldeisers (UWV en 
Belastingdienst niet meegerekend) mee aan het crediteurenakkoord. Deelname aan het akkoord gaat 
inhouden dat MartiniPlaza een fors deel van de resterende vorderingen moet afboeken (tussen de 
75%-80%). 
 
Uiterlijk volgende maandag 31 juli wordt de beslissing van het UWV en Belastingdienst verwacht. Dan 
wordt duidelijk of de WHOA-procedure is geslaagd waardoor direct faillissement van Donar is 
afgewend. Het blijft dus nog afwachten wat het besluit gaat worden. Indien het besluit negatief is 
van UWV en Belastingdienst, dan zal faillissement worden aangevraagd en krijgen crediteuren zo 
goed als niets.  
De taskforce doorloopt parallel diverse sporen en gaat ervan uit dat de WHOA-procedure gaat 
slagen. Naast de hiervoor genoemde WHOA, geeft de taskforce verder vorm aan het reddingsplan. 
Dit reddingsplan omvat het veilig stellen van de wedstrijdlicentie, behoud van het huidige personeel, 
het treffen van een regeling met de oud-penningmeester, het vormgeven van de nieuwe juridische 
structuur, het aantrekken van nieuwe investeerders, etc. 
 
Het zoeken van regionale partijen die middelen beschikbaar willen stellen en een door supporters 
opgestarte crowdfundingsactie overtreft de verwachtingen van bestuur en taskforce. Met deze 
middelen kan de nieuwe organisatie weer invulling gaan geven aan het komende basketbalseizoen. Ik 
kan dan ook constateren dat Donar een gedragen club is in de regio, ook in deze moeilijke tijd voor 
de club. 
 
Voor ons direct relevant is dat een geheel nieuwe organisatiestructuur momenteel wordt 
vormgegeven voor Donar. De huidige structuur met een stichting wordt geheel verlaten en dus ook 
het bestuur daarvan. In de nieuwe organisatie van Donar, vormgegeven in een besloten 
vennootschap met directe relatie met de supportsvereniging en een stichting met de verzamelde 
certificaathouders (een STAK), is een plek in de governance structuur voorzien voor de gemeente. 
Door de verbondenheid met MartiniPlaza, kan de gemeente een lid aanwijzen in het 
toezichthoudend orgaan op de BV (raad van commissarissen) en zich laten informeren over de 
(financiële) voortgang van Donar. De invulling van de structuur wordt met ons vormgegeven en zou 
bij de start van het volgende seizoen werkend moeten zijn. Wij informeren u daar te zijner tijd nader 
over. 
 
Zoals hiervoor aangegeven, is het nog spannend voor Donar of ook volgend seizoen weer 
gebasketbald gaat worden in MartiniPlaza. De verwachting is dat Donar binnen een week publiek zal 
aangeven wat het besluit rondom de WHOA geworden is. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inge Jongman, 
Wethouder 
 


